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Doufám, že jste strávili příjemně Velikonoce, i když trochu netradičně.
Poslední dva týdny jsou o něco kratší (pracovně) – asi budete ještě něco dodělávat z minulého týdne, a tak si jen krátce vysvětlíme vazbu THERE IS/ THERE ARE. Již jsme ji měli minulý rok v učebnici.

Zápis do sešitu

									14th – 17th April

Vazba There is, there are
· Používá se, když chceme říct, že někde něco nebo někdo je.

There are 20 children in our class.	  		There is a tree in our garden.


vazba
	kdo nebo co		kde něco je

· Tyto věty mají tři části, překládají se odzadu – Ve třídě je 20 dětí. Vazba there is, there are se nepřekládá.

There is ……………………….pro jednotné číslo
There are……………………..pro množné číslo.

Str. 54/4
	There is/are
	+ room
	+ part of house

	There is
	a bathroom
	Upstairs.

	There are
	three bedrooms
	

	There isn‘t
	a cellar
	

	There aren‘t
	two bathrooms
	


Str. 54/5 Podívej se opět na obrázek domu, ve kterém bydlí Amy a popiš ho s použitím nové vazby.
1) There’s a television in the  living room.
